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GM55 监视器固件说明

GM55 Monitor Firmware User Guide

一、请从神牛官网下载监视器固件，把压缩文件解压到 SD 卡根目录下，完成后把卡插入监视器卡槽，从菜单→设

置→升级→升级→确认，等待约 3分钟完成升级后即可。

二、版本号查看方法：菜单→设置→升级

三、版本说明：

1. Download the firmware for the monitor on www.godox.com, unzip the firmware to the root directory of the SD card,
and insert SD card into the monitor card slot, then enter into the monitor’s Menu→Setting→Upgrade→Upgrade→
Confirm, after that approx. 3 minutes will take to complete the upgrade.

2. Firmware version checking steps: Menu→Setting→Upgrade
3. Firmware version introduction is followed:
版本 Version 更新内容 Upgraded Content 日期 Date

B0.3.45 1. 优化功能

1. Optimization function
2021-09-30

B0.3.43 1. 兼容新版本硬件

1. Compatible with new versions of hardware
2021-8-30

B0.3.31 1. 同步优化相机控制状态提示

2. 菜单增加恢复出厂，并有人性化操作提示

1. Camera control status prompts is synchronous optimized.
2. Settings of Restore to Factory State and prompts are added to
the menu.

2021-05-25

B0.3.22 1. 不记忆复位后锁触摸操作，并在语言设置过程中屏蔽其他

不关联的按键操作。

1. The touch operation is locked when the former setting is not
memorized and reset the setting. Besides, other unrelated key
operations are shielded during the language setting process.

2021-03-12

B0.3.19 1. 拍照键被点击后，做了 2 秒的定时恢复，若没有收到指令

或超时强制恢复点亮。

2. When the camera button is clicked, it will take 2 seconds to
recover. If the camera shooting command is not received or
the command is time out, the monitor will be forced to light
up.

2021-03-08

V1.0.12 1. 监视器换国产芯片方案，软件不兼容之前版本升级

1. The monitor motherboard is replaced with a domestic chip
scheme, and the software is not compatible with the previous
version upgrade

2022-08-04

V1.0.26 1. 监视器换屏幕总成配合此程序

1. Monitor replacement screen to cooperate with this program
2023-03-22
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V1.0.45 1. 优化程序适配屏幕总成

1. Optimize the program to fit the screen assembly
2023-06-03

BL_V1.0.28 1.匹配监视器硬件

1. Match monitor hardware
20230408

BL_V1.0.51 1.提升兼容性，不匹配的则不会升级。

1. Improve compatibility, and those that do not match will not be
upgraded.

20230724

注：详细规格请在官网（www.godox.com）下载最新说明书。

Note: For more details, please download the latest user manual from the official website (www.godox.com).


